
Verslag vergadering RvB Sportraad Aartselaar op 18/11/2021 

 
Aanwezig: Maria Verbeeck, Gunther Crauwels, Luc De Rechter, Maria De Ridder, Harry Gijbels, 

Anita Braeckmans 

Verontschuldigd: Valérie Engelbrecht  

Afwezig: Frank Baart 

1 ) Goedkeuring verslag vergadering RvB 16/9/2021 + takenlijst: 

Verslag: goedgekeurd mits een aantal aanpassingen. 

 
Datum Actiepunten  Einddatum 

13/4/2017 Op te volgen: idee één 
gevechtssportzaal 

RvB  

11/4/2019 Consequenties voor clubs zonder 
engagementsverklaring? 

Anita  

16/9/2021 Volmacht gemeentelijke toelage 
2021? 

Anita oké 

16/9/2021 Waar drankje na AV 21/10/2021? Anita oké 

16/9/2021 CC vastleggen voor AV 12/1/2023. Maria oké 

16/9/2021 Reglement erkenning 
sportverenigingen onder de loep 
nemen. 

RvB  

 
 
2 )  Ingekomen stukken: 
Via mail ontvangen, en doorgestuurd naar de erkende sportverenigingen:  
- Gemeentelijke vrijetijdsdiensten Aartselaar: COVID-Update 10 nov.’21 > naar alle clubs op 10/11. 
 

Post: geen 

 

3 ) Financiën: 
- Overlopen van de rekening 
- Saldo op 16/11/2021 =  1900,29 euro 
- Volmacht gemeentelijke toelage 2021 werd ontvangen: 1250,00 euro 
 
 
4 ) Nabeschouwing AV 21/10/2021 
Opkomst kon beter. Zestien clubs waren aanwezig. 
De stand van zaken wat het nieuwe zwembad betreft, werd uitvoerig toegelicht door Pascal Declerck en 
Bart Lambrecht bracht meer duidelijkheid over de verdere toekomstplannen van het sportcentrum. 
 
 
 
 



5 ) Voorbereiding AV 13/1/2022 
Plaats: Cultureel Centrum (foyer). 
De dagorde wordt tijdens de volgende RvB opgemaakt. Wat al zeker aan bod dient te komen is het 
evenementenloket: nieuw online-systeem om uw gemeentelijke accommodatie te boeken. De 
aanwezigheid van de clubsecretarissen is hiervoor wenselijk. 
Uitnodiging: 2 personen/club (afgevaardigde SR/plaatsvervanger SR/clubsecretaris), te bevestigen voor 
6/1/2022. 

 
Nieuwjaarsreceptie:  

 foodtruck Just Food (vis) heeft een goede snack voor 10 euro/persoon. Niet iedereen is fan van 
enkel en alleen vishapjes. 

 Maria informeert bij iemand privé die feesten doet aan inkoopprijs. 
 
 

6) Reglement erkenning 
Het reglement betreffende de gemeentelijke erkenning en subsidiëring van sportverenigingen dateert van 
15/12/2014. De RvB acht een update van het reglement wenselijk en wil het bijgevolg bespreken en 
eventuele aanpassingen adviseren aan het College. 
Wat is alvast belangrijk? 

 Wat zijn de redenen om een club zijn erkenning af te nemen? Ontbreekt in het reglement. 

 Elke legislatuur engagementsverklaring tekenen, zo niet geen erkenning meer. 

 Elke legislatuur terug uw erkenning aanvragen. 
Het reglement wordt verder in detail besproken. 
 
 
7) Nieuws vanuit de sportverenigingen: 
Jong en Vrij: neemt op 20/11 deel aan een matwedstrijd in Niel met verschillende deelnemende clubs uit 

de Rupelstreek. 

SVAV: 

 de inschrijvingen van het tweede gedeelte van de jeugdcompetitie zijn doorgestuurd naar de 

federatie 

 8/1/’22: nieuwjaarsreceptie 

Rita Serveert: 

 vandaag beslist dat het recreantentornooi van dit weekend en quiz op 3/12/’21 niet doorgaan. 

 hopen dat clubdag op 5/2/’22 wel zal kunnen doorgaan. 

Ten Dorpe: heeft het afgelopen weekend een gezellig teerfeest kunnen vieren in achtneming van de 

nodige covid- maatregelen. Heeft deugd gedaan. 

 
 
8) Varia: 

 De sportdienst vraagt of er een samenwerking mogelijk is met de sportraad omtrent een nieuw 
initiatief ‘Kijk, ik fiets’? Dit project zal op zaterdagvoormiddag 2/4/2022 doorgaan in de sporthal en 
is bedoeld om kleuters in één les van 3 uren te leren fietsen op 2 wielen. Sportwerk Vlaanderen 
levert de lesgever, aan de geschatte prijs van 251,00 euro (zonder kilometervergoeding). De 
sportdienst neemt de promotie, het administratieve en het logistieke op zich. Kan de sportraad het 
financiële aangaan (zowel onkosten als inkomsten)? Oké, ook het Sportcafé hierbij inschakelen kan 
interessant zijn. 

 Artikel in krant “Gemeenteraad vangt bot bij De Lijn: Geen doortrekking van buslijn 21”. 
Gaat dit over de bus die langs het zwembad ging komen? 



 Op de Pannenbossenweg tussen de Kleistraat en tuincenter Van Uytsel wandelen veel oude 
mensen. Kan er een zitbank gezet worden? Algemeen mogen er eigenlijk meer zitbanken komen in 
Aartselaar. 

 

Datum Actiepunten  Einddatum 

13/4/2017 Op te volgen: idee één 
gevechtssportzaal 

RvB  

11/4/2019 Consequenties voor clubs zonder 
engagementsverklaring? 

Anita  

16/9/2021 Reglement erkenning 
sportverenigingen onder de loep 
nemen. 

RvB vervolg op 9/12 

18/11/2021 Opmaak uitnodiging AV 13/1/2022. Anita  

18/11/2021 Info receptie AV 13/1/2022. Maria  

18/11/2021 Kijk, ik fiets! Inschakelen Sportcafé? sportdienst  

18/11/2021 Demo evenementenloket sportdienst  

18/11/2021 Geen doortrekking van buslijn 21? 
(zwembad) 

sportdienst  

18/11/2021 Mogelijkheid van zitbank in 
Pannenbossenweg. 

  

 

Volgende RvB op 9/12/2021 om 20u45. 

Voor het verslag, 

Anita Braeckmans 

 

 


